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Ιδιαίτερα στις ήμερες μας η κακία των ανθρώπων 
είναι σαφώς αισθητή (Γέροντας Σωφρόνιος 
Αγιορείτης – Essex)
/ Άγιοι - Πατέρες - Γέροντες / Γέρ. Σωφρόνιος 'Εσσεξ

… Η σκέψη μου είναι πολύ απλή: Αν ο Χριστός δεν είναι Θεός, τότε εμείς μένουμε 
στο σκοτάδι και είναι αδύνατο να δικαιώσουμε τον Θεό βλέποντας τα ατελείωτα 
παθήματα του κόσμου. Αν όμως πραγματικά ο Χριστός είναι Θεός, όπως εμείς 
αδίστακτα πιστεύουμε, τότε κανένας δεν μπορεί να μεμφθεί τον Θεό για τα κακά 
που διαδραματίζονται στον κόσμο. Χάρη στην εμφάνιση του Χριστού γνωρίζουμε 
τώρα ποιός είναι ο Θεός· Τον αγαπούμε και δεν επιρρίπτουμε σε Αυτόν καμία 
μομφή. Ο Χριστός μας φανέρωσε τον Θεό, ο οποίος είναι φως «και σκοτία εν αυτώ 

/var/www/staging.diakonima.gr/cat=56
/var/www/staging.diakonima.gr/cat=489
http://fdathanasiou.files.wordpress.com/2011/01/ceb3-cf83cf89cf86cf81cf8ccebdceb9cebfcf82.jpg


ουκ έστιν ουδεμία».
Ομολογούμε ταυτόχρονα τον Χριστό ως αυθεντικό άνθρωπο. Ο Πατέρας, 
βλέποντας έναν τέτοιο άνθρωπο, του έδωσε θέση στην αιωνιότητα, στα δεξιά Του. 
Τον απέδειξε τελείως ίσο με τον εαυτό του. Αν αυτός είναι ο άνθρωπος, τότε πια 
δεν χρειάζεται να μεταμεληθεί ο Θεός πατέρας διότι δημιούργησε τον άνθρωπο, 
όπως έχει λεχθεί στη Γραφή: «Μετεμελήθην ότι εποίησα αυτούς (δηλαδή τους 
ανθρώπους)». (περισσότερα…)
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